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Abstract (en)
[origin: US2016159380A1] A system includes an onboard device and a ground device. The onboard device incorporates a geolocation device,
a plurality of sensors and at least one shaping module for the raw measurement signals delivered by one or more of said sensors to generate at
least one formatted signal. The ground device incorporates a computer able to analyze said at least one formatted signal, to generate at least one
indicator relative to the track and/or the rolling stock, said indicator making it possible to detect damage and monitor its variations so as to optimize
maintenance of the track and/or rolling stock. The computer is a damage module able to compute said damage indicator from said at least one
formatted signal and a model of the monitored damage type.

Abstract (fr)
Ce système (1) comporte une composante embarquée (10), intégrant un dispositif de géolocalisation, une pluralité de capteurs et au moins un
module de mise en forme des signaux bruts de mesure délivrés par un ou plusieurs desdits capteurs pour générer au moins un signal formaté, et
une composante au sol (20), intégrant un calculateur propre à analyser ledit au moins un signal formaté, pour générer au moins un indicateur relatif
à la voie et/ou au matériel roulant, ledit indicateur permettant de détecter des dommages et de suivre leurs variations de manière à optimiser une
maintenance de la voie et/ou du matériel roulant. Le calculateur est un module de dommage propre, à partir dudit au moins un signal formaté et d'un
modèle du type de dommage surveillé, à calculer ledit indicateur de dommages.
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